

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL OIL SHALE Date: 10-03-2024 08:52:32 AM Subject: Annual General Assembly meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية للصخر الزيتي التاريخ: 10-03-2024 08:52:32 AM الموضوع: اجتماع الهيئة العامة</p>
<p>Based on the decision of the Board of Directors in its meeting No. (1/2024) held on 03/06/2024 to hold the annual general assembly meeting on Wednesday, 3 April 2024 at exactly (12:00) noon, and if approved by the Ministry of Industry and Trade/Companies Control Department it will be disclosed directly</p>	<p>بناء على قرار مجلس الإدارة في اجتماعه رقم (2024/1) المنعقد بتاريخ 06/03/2024 بعقد اجتماع الهيئة العامة السنوي يوم الأربعاء الموافق 2024/04/03 في تمام الساعة (12:00) ظهراً وفي حال تم الموافقة من قبل وزارة الصناعة والتجارة/ دائرة مراقبة الشركات سيتم الافصاح مباشرة</p>
<p>06-03-2024</p>	<p>06-03-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Aida Ali Alkhateeb</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Aida Ali Alkhateeb</p>